



Bestyrelsesmøde søndag d. 24. marts 2024

Sted:

Hotel Nyborg Strand
Østerøvej 2
5800 Nyborg

Tidspunkt:

10:00 – 16:30

Deltagere:

Bestyrelsen:

Mireille Enggaard Kempf (MEK)
David Coupar (DC)
Tarik Setta (TS)
Bodo von Münchow (BVM)
Jens Rudbeck (JR)
Thomas Møller (TM)
Michael Gandø (MG)
Therese Raffing (TR)

Ansatte:

Mikkel Køster (MK)

Afbud:

Søren Dall (SD)

Dagsorden:

1. Valg af referent

- Jens blev valgt

1. Godkendelse af dagsorden

- Dagsorden blev godkendt

3. Status på medlemssystem (MK)

- Visuel gennemgang af systemet samt tid til spørgsmål
- 3. del af udrulningen er gennemført. Primær positive feedback.

4. Strategiproces – udarbejdelse af SWOT-analyse (MK)

- med udgangspunkt i ”rapporten fra formand- og ungekongressen”, blev der udarbejdet en SWOT-analyse.
- Der blev stillet spørgsmål ved om vi var i gang med ”sælge skinnen før bjørnen var skudt”.
- Det blev besluttet at ændre processen så der blev lavet en SWOT baseret på bestyrelsens egne vurderinger, som så skal samles sammen og efterfølgende vægtes. Dette er en del af en løbende process frem mod September hvor SWOT skal indleveres til DIF.



5. Orientering fra Nordic Metting (DC)

- Møde på Island hvor DC og MEK deltog online, desværre med dårlig forbindelse.

Der er kommet ny præsident i Finland, som ikke er en person vi har kendskab til.

På Island stiller den siddende præsident op til genvalg.

Sverige laver ikke flere G1 stævner.

NM 2025 bliver i Norge, NM 2026 bliver i Danmark.

6. Kort orientering om Teknik landsholdet (MG)

- Ny LHL Teknik: Det er nu 2 uger siden en ny landsholdsledelse blev konstitueret. 1 LHT, 1 SC, 2 ALHT.
- Stillingerne bliver slået op nu og med samtaler i anden halvdel af april. Når den nye LHL er ansat, vil vi overveje behovet for en evt. Freestyle-træner eller om denne skal indkaldes lejlighedsvis som konsulent/springtræner samt et behov for en Tech. Dir.
- Der er udarbejdet en plan for træningssamlinger for hele 2024 samt udmeldt hvilke turneringer, som giver kvalifikationspoint til VM i Hong Kong, som i øvrigt er blevet rykket til 30.11 – 04.12. 2024.
- Stævnet i Tyskland er blevet erstattet med Tommerup Cup. Der var stort set intet, som kunne sammenlignes med andre kvalifikationsturneringer og dommerstanden vil sandsynligvis også være ukurant. I Tommerup vil der være mulighed for at konkurrere efter godkendte regler og med mange rutinerede/internationale dommere og med 6-700 kilometer mindre transport.

7. Status for udvalgene

- Antidoping (MG): ingen aktiviteter lige nu, uddannelse online om antidoping uddannelse.
- Uddannelse (MG): Er startet lidt blandet – Aflysning/gennemførte kurser. Men det tegner bedre end det har været siden Covid-19
- Dommer (DC): ikke noget aktuelt.
- Graduering (BVM): i 2023 var der møde med nogle opfølgingspunkter som bliver ret kritiske at tage stilling til. Mest kritisk er at beslutte om DTaF skal afholde DAN graduering på sommerlejren. Det blev besluttet at DTaF fortsat ønsker at tilbyde DAN graduering på sommerlejren.
- Bredde (JR): Bredde udvalg: Fremsendt kommissorium til upload. Fremsendt tekst til bredde udvalgs "ansøgning" til opslag på facebook.
 - Sommerlejr: Afholdt dialog møde. (deltagelse fra Esbjerg, Risskov, Vejle og Tommerup.)
 - Udbud for næste 4 år (2025,2026,2027,2028) er KRITISK at få sendt ud hurtigst muligt.
 - Jens fremsender forslag til hurtig godkendelse ved bestyrelsen.
 - Mulighed for bestyrelsesmedlemmer at arrangere fx dialogmøde eller ide-møder, MeetAndGreat møder på sommerlejren 2024 i Ry.
 - Ønske om UC/landsholds samling /event /træning på sommerlejr i fremtiden. Dette vil der blive kigget på, men det er bestemt en mulighed hvis der er gensidig forståelse for værdien af dette.
 - Der har været kontakt til opvisningsholdet – Axion. Der kigges ind i hvordan et evt fremtidigt samarbejde kunne se ud. Der er aftalt et opfølgende møde med dem under sommerlejren 2024.



- WT world Showteam Championships 2024 juni, Axion kan ikke nå at være klar, så der sendes ikke et dansk hold afsted.
- Ønske om indkøb af tv+stand til reklame af børnekonkurrence til stævner i DK, samt fx info fra bestyrelsen, reklame for UC osv. Godkendt.
- Kamp (TS): Edi kvalificerede sig til OL. Generelt god gang i kamp. TEU kigger generelt ind i hvordan udtagelse til stævner skal fungere i fremtiden, så vi sikrer at det ikke nødvendigvis kun er første valget som altid udtages, men at der fx også vurderes på arbejdsindsats. UC er i gang med at overgå til medlemssystemet, generelt går det positivt i UC'erne. EM 6. Maj, der er sendt liste ud til UC-trænerne så de kan sende kandidater retur. Der har været kontakt til Team Danmark som dog ikke ønsker at se på et nyt forløb før efter OL. (MEK vil prøve at udfordre dette ved Team Danmark og DIF)
- Para (MEK): Der er kontakt med Parasport Danmark omkring hvordan man kan forbedre kommunikationen mellem dem og forbundet.
- Stævne (SD): Ikke tilstede.

8. Økonomisk status (DC)

- Status på regnskabet 2023
 - Der kæmpes med at få afsluttet regnskabet. Der forventes et overskud for året. IKC hjælper til med at få regnskabet afsluttet og overtaget.
- Ønske fra DC om at området overdrages til en anden efter Rep. Møde.
- TS foreslår at der kun laves ramme budget for 2025 da der efterfølgende vil være for store udsving baseret på strategien mod DIF.

9. Status på et evt. samarbejde med de andre kampsportsforbund (MEK)

- Andet møde i kampsportsforbundene er afholdt, der forsøges at lave en samlet ansøgning til DIF initiativ pulje med henblik på en kommunikations konsulent der skal fungere på tværs af forbundene.

10. Brug af DTaF's logo (SD)

- Der skal fastsættes nogle retningslinjer for brugen af DTaF's logo så der ikke er tvivl omkring hvornår det er korrekt brug af dette, disse retningslinjer vil blive lagt på hjemmesiden.

11. DIF's forslag om at aflønne formænd (MEK)

- Der er opbakning til dette, og det bliver genoptaget i forbindelse med rammebudgettet for 2025

12. Sekretærrolle i bestyrelsen (MEK)

- Der ønskes en person i bestyrelsen til at varetage sekretærrollen med indkaldelse af møder samt referater. JR besidder rollen frem til rep. Mødet.

13. Kommende møder

- 14. April forventes, MEK skal undersøge endeligt.
- 2. Juni planlægges til konstitueringsmøde, TS skal undersøge endeligt.



14. Eventuelt

- Der har desværre været en henvendelse rettet mod vores medarbejdere i sekretariatet som er af en så uacceptabel karakter at det ikke vurderes at være rimeligt. MEK vil rette henvendelse til DIF-jurister for en vurdering af denne sag samt det videre hændelsesforløb.
- Der skal indhentes børneattester på den nye teknik landsholdsledelse. (MEK har denne opgave)
- Tekniklandsholdet har forespurgt på muligheden for at søge sponsorater til at hjælpe med finansieringen af årets aktiviteter, dette er godkendt så længe det ikke drejer sig om sponsorater der er i strid med eksisterende sponsorer for forbundet, så alle sponsoraftaler skal endeligt godkendes af bestyrelsen før de kan træde i kræft.
- Der er fremsendt et lovforslags ændring fra Sydfyns Taekwondo klub, som dog er fremsendt efter deadline for indelse af lovforslags ændringer som var 31.01.2024 lovforslagsændringen kan derfor ikke opstilles til rep. Mødet. Der vil blive fremsendt svar til Sydfyns Taekwondo klub vedrørende det aktuelt stillede lovforslag fra bestyrelsens side.